
PROTOKOLL FÖRT VID ÅRSMÖTE MED PRO KINNA 

DEN 15 FEBRUARI 2023 I KINNA FÖRSAMLINGSHEM 

 
§ 11 Årsmötets Ordförande Eva Ryberg öppnade årsmötet och hälsade 95  

öppnande   medlemmar välkomna. 

 

§ 11 b Information Energirådgivare Nikolaus Xiarchos från Marks kommun gav oss  

  tips och råd om hur vi skall spara våra energikostnader. Energi- 

  rådgivning är kostnadsfri och vi är välkomna att maila frågor till 

  honom. 

 

§ 12 Förslag till Dagordningen godkändes. 

dagordning 

 

§ 13 Val av mötes- Ordförande – till att leda årsmötesförhandlingarna valdes 

funktionärer  Ulf Dahlberg. Ulf Dahlberg är sedan oktober 2022 heltidsanställd

  politiker i Marks kommun. Han är ordförande i kommunen och  

  leder kommunstyrelsens arbete. 

 

  Sekreterare – till sekreterare för mötet valdes Berit Svensson. 

 

  Protokolljusterare tillika rösträknare –Valdes Laila Antonsson och 

  Ingemar Andersson.  

 

§ 14 Fråga om årsmötets Årsmötet har annonserats i Markbladet, Borås Tidning och på vår 

utlysande  hemsida. Mötet godkände detta. 

 

§ 15 Styrelsens verksam- Mötets ordförande läste upp rubrikerna i verksamhetsberättelsen  

hetsberättelse för 2022. Alla mötesdeltagare hade tillgång till ett exemplar. Verk- 

  samhetsberättelsen för 2022 godkändes av mötesdeltagarna. 

 

§ 16 Behandling av Föreningens kassör, Owe Haraldsson, redogjorde för den 

styrelsens ekonomiska ekonomiska situationen genom att föredra balans- och resultat- 

berättelse  räkning för 2022. Mötet godkände rapporten. 

 

§ 17 Revisorernas Revisor Gunnar Nilsson läste upp revisionsberättelsen, vilken god- 

Berättelse  kändes av mötesdeltagarna. 

 

§ 18 Ansvarsfrihet På förslag av revisorerna lämnade mötet ansvarsfrihet för  

  styrelsen för den tid som revisionen varat. 

 

 



§ 19 Val  Ordförande på ett år Eva Ryberg  Omval 

  Sekreterare på ett år Berit Svensson Omval 

  Kassör på ett år Vakant 

  Studieorganisatör på ett år  Merit Larsson Omval 

  Sex ledamöter på två år Eva Ryberg  Omval 

    Berit Svensson Omval 

    Merit Larsson Omval 

    Eivor Lövgren Omval 

    Karl-Erik Bernt Omval 

    Mariana Gustafsson Nyval 

  Kvarstående ledamöter  Birgitta Jansson Omval 

  (1 år kvar)  Margareta Ljungström Omval 

    Anita Ryndal  Omval 

  Två revisorer på ett år Gunnar Nilsson Omval 

    Birgitta Josefsson Omval 

  Ersättare på ett år Emmy Johansson Omval 

    Kjell-Åke Söderlöv Nyval 

  Tre ledamöter till Emmy Johansson Omval 

  valberedning  Margareta Ljungström Omval 

    Vakant 

 

§ 20 Nya medlemmar Margareta Ljungström lämnade information om nya medlemmar; 

  Elsa Eriksson, Kerstin Pettersson, Britt-Marie Lundgren,  

  Harriet Karlsson, Marita Rydberg, Anders Rydberg,  

  Margareta Svahn, Stig-Åke Eriksson, Britt Eriksson, Katarina Sabo, 

  Sten Lundgren, Inga-Britt Eriksson, Rolf Eriksson, Inger Andersson, 

  Birgitta Ögren, Ann-Kristin Johansson. 

  Vi är nu 639 medlemmar. 

 

§ 21 Information Resor – Margareta Ljungström meddelade att den 14 juni finns en 

  resa till Vanås, Kristianstad m m. Samorganisationen ordnar 

  denna. 

  PRO Skene har en resa till Bornholm med avresa den 21 maj. 

  PRO vetarna – Kinna möter Skene i returmötet den 14 mars i 

  församlingshemmet i Kinna. 

  Från studieorganisatören – Merit Larsson lämnade information. 

Den 13 mars har vi en föreläsning på PRO gården som handlar om 

Munhälsa och munvård. 

ABF har en cirkelledarutbildning i Kinna den 25 februari. 

KPR – Den 17 mars har KPR möte med Omsorgsnämnden i 

kommunen. En ny lokal till gym söks, liknande den som fanns på 

Olof Markusgården.  

 



Trippelskrapet – Eva Ryberg påminde om skraplotterna. Köp av 

oss – vi får en viss del av förtjänsten. Vårt distrikt - PRO Södra  

Älvsborg  - hamnade på en hedrande fjärde plats över mest sålda 

lotter i hela PRO. 

 

Promenader – startar igen den 23 februari. 

 

§ 22 Avtackningar                Eva Ryberg lämnade över blommor till Owe Haraldsson och 

Kjell-Åke Söderlöv (som även fick PRO:s förtjänsttecken). De 

                                                slutar nu i föreningen efter många års arbete. 

Även dagens ordförande och sekreterare fick blommor. 

 

§ 23 Övrigt                             Fanns ej, 

 

§ 24 Avslutning                     Eva Ryberg tackade för visat intresse och förklarade mötet 

                                                 avslutat. 

 

 

Kinna den 15 februari 2023 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Berit Svensson Eva Ryberg 

Sekreterare Ordförande § 11-13, 20-24 

 

 

 

 Ulf Dahlberg 

 Ordförande § 14-19 

 

Justerare 

 

 

 

Laila Antonsson Ingemar Andersson 

 

 

 

 

 

 


